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JEGYZŐKÖNYV

Google-Meet elnökségi ülés 2023.12.12.

Időpont: 2023. december 12., 19:00 h.
Helyszín: online megbeszélés – „Google-Meet”

Meghívottak: - Elnökségi Tagok
- Főtitkár
- Főtitkár helyettes

Napirendi pontok:

1. Jegyzőkönyvvezető és 2 hitelesítő személy megválasztása, Napirendi pontok elfogadása
2. Elnöki beszámoló
3. Hódmezővásárhely SE és Keresztúti SE tagsága
4. Nemzetközi Torna rendezés Érden
5. Főtitkári beszámoló
6. Főtitkár helyettesi beszámoló
7. Softball Nemzetközi Torna részvétel
8. Oggné Gál Mária szerződése a Szövetséggel
9. Egyéb

- Írásos szavazásban az Elnökség megszavazta, hogy a MOBSSz kifizeti Németh Gábor
nemzetközi bíró továbbképzését.

- Makai Bence MOB közgyűlés beszámolója

Jelenlévők: Morua Roberto - Elnök
Makai Bence - Elnökségi Tag 20.00-ig
Haragos Árpád - Főtitkár - Elnökségi Tag
Birinyi Péter - Elnökségi Tag 20:13 h.-tól
Illés Péter - Elnökségi Tag
Piros Szabolcs - Elnökségi Tag
Horváth Dóra – Főtitkár helyettes

1. napirendi pont:
Napirendi pontok elfogadása, jegyzőkönyvvezető és 2 hitelesítő megválasztása

1./2023.12.12. számú elnökségi ülési határozat:

Az elnökség egyhangú szavazással jegyzőkönyv vezetőnek Horváth Dórát választotta meg.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.12.12.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 5 fő
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Igen: 5 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

A jegyzőkönyv hitelesítését a következő két személy látja el: - Haragos Árpád
- Piros Szabolcs

Nevezettek nyilatkoznak, hogy a kinevezést elfogadják.

2. napirendi pont:
Morua Roberto megtartotta az Elnöki beszámolóját: elmondta, hogy Oggné Gál Mária aláírta a szerződést,
több témakörben az Elnökség döntése kell, az érdi egyesület elnöke, Lingenhoel Terry Edzőklinikát
szervez, amihez a Szövetség támogatását kérte 30.000Ft értékben, de a pénzügyi terv adottsága okán
15.000 Ft támogatást ítélt meg a Szövetség. Makai Bence részt vett a MOB közgyűlésén erről beszámolót
készített. Ezen a téren is van fejlődni való, növelni kell a baseball, softball sport színvonalát.

2./2023.12.12. számú elnökségi határozat:
Az Elnökségi tagok egyhangúan elfogadták az Elnök beszámolóját.

Felelős: Morua Roberto
Határidő: 2023.12.12.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 5 fő
Igen: 5 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

3. napirendi pont:
A Főtitkár előterjesztette ismételten a tagegyesületek pozicióját a Szövetségben:
Előzmények: egyrészt a „SIR (= Sportinformációs Rendszer)” helyébe lépő új „NSR (= Nemzeti
Sportinformációs Rendszer)” miatt, valamint a HM Sportért Felelős Államtitkársága és annak
megbízásából a „Nemzeti Sportügynökség Zrt.” által az utóbbi időben kért adatszolgáltatások okán
szükségessé vált a tagegyesületek listájának felülvizsgálata.
Döntés során megvizsgált szempontok: - tagdíjfizetés hiánya,

- az egyesület részt vesz-e a MOBSSz bajnokságaiban ?
- van-e kommunikáció az egyesület és MOBSSz között ?

Egyeztetések eredménye:
A fenti szempontok szerint első lépésben a MOBSSz hat tagegyesületnek (A.I.S.B.; Hódmezővásárhelyi
Hódok; N.M.J.A. / „Petőfibánya Storks”; Origo SE; Szépkikötő Alapítvány; „Van Helyed” Alapítvány)
küldött ajánlott levelet szeptember 20.-n az elmaradt tagdíjfizetés pótlását kérve, majd október 30.-n a
Kereszúti SE-nek is.
Válasz a november 14.-i Elnökségi Ülésig csak az „A.I.S.B.”-tól és a „Van Helyed Alapítvány”-tól
érkezett: mindketten kérték törlésüket a MOBSSz tagjainak listájából.
Ezen felül az Origo SE-nek küldött első levél visszaérkezett „Elköltözött” jelzéssel, míg a második levél
egy, a „facebook”-on található címre küldve „Cím nem azonosítható” jelzéssel érkezett vissza.
Megjegyzés: a MOBSSz az Origo SE-t 2017.-ben a BLAX-szal együtt vette fel mint lacrosse egyesület,
de később ez az egyesület már mint „floorball”-t játszó egyesületként volt található a „Facebook”-on.

Azoknak az egyesületeknek, akiktől nem jött válasz, november 25.-n ajánlott levelet küldött a MOBSSz
arról, hogy az elmaradt tagdíjfizetés miatt törölte a tagok listájából.
Erre a levélre reagálva, a Hódmezővásárhelyi Hódok november 29.-n átutalta négy év tagdíját, míg a
Kereszúti SE november 30.-n kettő év tagdíját.

Határozati javaslat:
„Az Elnökség a korábban törölt hét tagegyesület közül a

- Hódmezővásárhelyi Hódok, és a
- Keresztúti SE

tagegyesületeket visszahelyezi a tagok listájába.”
Makai Bence: a 2 Tagegyesület visszaállítása rendben van, de szorosabb együttműködést kell
tanusítaniuk és beregisztrálni az NSR rendszerbe.
Illés Péter: a tagdíj befizetést időben és a kommunikáció fenntartását ki kell hangsúlyozni.
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3./2023.12.12. számú elnökségi határozat:
Az Elnökségi tagok egyhangúan elfogadták, hogy a korábban törölt hét tagegyesület közül a
Hódmezővásárhelyi Hódok, és a Keresztúti SE tagegyesületeket visszahelyezi a Szövetség a tagok
listájába.

Felelős: Haragos Árpád
Határidő: 2023.12.15.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 5 fő
Igen: 5 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

4. napirendi pont:
Az Érdi Sportegyesület vezetője Lingenhoel Terry írásos kérvényt nyújtott be a Szövetség felé, amiben a
WBSC Europe által meghirdetett Softball Teams 2024. évi Női Softball Kupagyőztesek Kupája „B” 2024.
évi házigazdájának szeretne jelentkezni. A rendezvény dátuma: 2024.08.19-2024.08.24. A jelentkezési
ívet csak a Szövetség pecsétjével és aláírásával lehet benyújtani a jelentkezési határidő 2024. Február 9.
Terry Lingenhoel arra kéri az Elnökséget, hogy engedélyezze a rendezést és a jelentkezési lapot írja alá a
Szövetség.
Javaslat: A Szövetség engedélyezi a 2024 Women’s Softball European Cup Winners Cup “B” Torna
rendezésére a jelentkezést, amennyiben az Érdi Sportegyesület szerződést köt a Szövetséggel, hogy anyagi
támogatással a Szövetséggel szemben nem áll elő és minden felelősséget, ami a rendezést, szervezést,
költségeket illeti, az Érdi Sportegyesület vállal.
A Szövetség meghívót küldött az Elnökségi Ülésre az Érdi Sportegyesület Elnökének és a Főtitkárnak.
Sajnálatos módon senki nem jelentkezett be az Elnökségi Ülésre az Érdi Sportegyesület részéről.

4./2023.12.12. számú elnökségi határozat:
A napirendi pont az érdekeltek hiányában elnapolva.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.12.12.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 5 fő
Igen: 5 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

5. napirendi pont:
A Főtitkár megtartotta beszámolóját :
Az előző, november 14.-i Elnökségi Ülésre készített beszámolóm pontjai sorrendjében az aktuális
beszámolóm:

1./ „Nevelő Edzői Program”:
Nemrég ismét utaltunk bért az egyik „NEP” edzőnek, aki már megküldte a novemberi jelentését, míg a
másik többszöri sürgetésre sem küldte még meg és még a „kreditpont”-jait sem írta meg.

2./ Ahogy az előző beszámolóimban említettem, a debreceni egyesület egyik játékosa, a 22 éves Kertész
István részt vett a WBSC-EU novemberi bíróképzésén, aminek a költségeit a debreceni egyesület fizette.
A képzést jó eredménnyel végezte –mellékelem a bizonyítványát.

3./ Ahogy az előző beszámolóimban is említettem, továbbra is folyamatosan szenvedek a korábbi
támogatások elszámolása nyomán a Sportállamtitkárság „Kontrolling Főosztály”-a által az elszámolások
ellenőrzésére bekért bizonylatok összeállításával – igaz, már „csak” kettő ilyen feladat vár rám, aztán,
majd, amikor megérkezik a még februárban módosítani kért egyik múlt évi, a 6213-2/2022. nyilvántartási
számú „keresztféléves” sportágfejlesztési támogatásra a módosított támogatói okirat, akkor majd az
következik soron.

4./ Az előző beszámolómban említettem, hogy „piszkozatban” elkészítettem az ez-évi 9 M Ft-os
támogatás elszámolását, hogy lehessen látni egyrészt azt, hogy egyáltalán elkészíthető-e megfelelően,
valamint azt, hogy szükség van-e a támogatás elfogadott költségtervének módosítását kérni ?
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Az elkészített „piszkozat” alapján jeleztem, hogy kérnünk kell a módosítást, amit el kell készítenem –
mert eddig más feladatok miatt még nem jutottam hozzá.

5./ Szövetségi Kapitányok (= U10: Goór Norbert, U12: Fekete Csaba, U15: Morua Roberto, U18:
Morua Roberto, Softball: Fekete Balázs) beszámolói: már mindegyik Szövetségi Kapitány megküldte.

6./ A 2024. évi támogatások: november 8.-n, szerdán, késő este, 19:20-kor megküldte az értesítést a
Sportállamtitkárság a támogatásról:

-működési és sportágfejlesztési: továbbra is 9 M Ft,
- „NEP”: 100e Ft-ról 120e Ft-ra emelték a havonkénti támogatás nettó összegét,

és „soron kívül”, azaz, nagyon rövid határidővel, november 13.-ig, hétfőig kérték megküldeni a
költségtervet –mellékelem az értesítést valamint a megküldött költségtervet.

Ezt követően a Nemzeti Sportügynökség Zrt. november 17.-n megküldte a támogatási okirat
előkészítéshez szükséges dokumentumokat, amiket kitöltve szintén soron kívül kértek megküldeni
ellenőrzésre, majd azután eredetiben is, aláírva, eljuttatni Nekik – ezeket november 29.-n tudtam
személyesen átadni az illetékes referensnek.

7./ A „Felnőtt Baseball Válogatott” jövő évi részvétele a kvalifikációs EB-n: mint az ismertes, ahogy
2023.- ban, úgy 2024.-ben is támogatást kap Oggné Gál Máriától – ennek kapcsán szinte mindennapi
levelezésben vagyok a támogatóval, mivel egyrészt egy külföldi edzőt kíván Magyarországra hozni,
másrészt kettő, magyar származású baseball játékost is.
Ehhez tartozik, hogy elkészült és a MOBSSz részéről már aláírásra is került az együttműködési
megállapodás Oggné Gál Máriával.

Befejezésül: remélem, hogy nem felejtettem ki semmi fontosat.

5./2023.12.12. számú elnökségi ülési határozat:
A Főtitkár beszámolóját az Elnökség egyhangúan elfogadta.

Felelős: Haragos Árpád
Határidő: 2023.12.12.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 5 fő
Igen: 5 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

6. napirendi pont:
A Főtitkár helyettes megtartotta rövid beszámolóját:
Az általános rutin feladatokon kívül (telefon, e-mailek, levelezés, külföldi kapcsolattartás, igazolások,
stb.), megrendelésre kerültek kupák, érmek. Felvettem a kapcsolatot Németh Gáborral a tanfolyam,
repülőjegy végett. Regisztrálásra került az NSR rendszerbe a Blax Lacrosse is. Elkészítettem az Elnökségi
ülés dokumentációját. Írtam a Penzion Oázanak, hogy lelaknánk a fennmaradó tartozást, még nem kaptam
érdemleges választ. Begyűjtöttem a nemzetközi bírák adatait, amit vissza kell küldeni a Nemzetközi Bírói
Testület részére. Megemlítettem, hogy leadtuk a 2024. évi Nemzetközi Baseball Tornákra a WBSC-EU
részére a jelentkezéseket – ez-ügyben kérte az Elnök egy napirendi pont hozzáadását a mai elnökségi
üléshez, amit az Elnökségi Tagok megszavaztak.

6./2023.12.12. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúan elfogadta a Főtitkár-helyettes beszámolóját, valamint egyhangúan
elfogadták egy plusz napirendi pont beiktatását.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.12.12.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 5 fő
Igen: 5 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

Oldal 4 / 6



7. napirendi pont:
A Softball Nemzetközi Európa Bajnokságokon való részvételt december 31.-ig kell eldönteni. Gál Sándor
meglátása szerint 2 Nemzetközi Tornára is kellene jelentkezni: az egyik a Felnőtt Softball Európa
Bajnokság, a másik az U22-es Európa Bajnokság. Kérte az Elnökséget, hogy támogassa ezen Nemzetközi
Európa Bajnokságokra a jelentkezést. Elsőként Piros Szabolcs nyilatkozott, szerinte Gál Sándor ambiciózus,
teret kell adni a felnőtt játékosoknak, sikeres lehet, utánpótlás válogatottat nagyon nehéz lenne kiállítani.
Morua Roberto vette át a szót, a Softball is olimpiai sportág, futtatni kell minden téren, tehát én javaslom,
hogy mindkét nemzetközi tornára, Felnőtt és U22 adja be a Szövetség a jelentkezést. Gál Sándor
monitorozza és egyeztessen ez ügyben a Csapatokkal.

7/2023.12.12. számú elnökségi ülési határozat:

Az Elnökség egyhangúan megszavazta, hogy a 2024. évben a Softball Nemzetközi Európa
Bajnokságokra Felnőtt és U22 kategóriában adjuk be a részvételi szándékot.

Felelős: Főtitkár
Határidő: 2023.12.31.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 5 fő
Igen: 5 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

8. napirendi pont:
Oggné Gál Mária és a Szövetség között sikeresen aláíródott a szerződés mindkét fél részéről. A
Szövetségnek ez egy nagy ajándék, hogy Ő finanszírozza a Felnőtt Válogatott programjait. Az Elnökség
részéről nem volt ellenvetés, hogy a szerződés hitelesítve legyen.

8./2023.12.12. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúan elfogadta a szerződést Oggné Gál Mária és a Szövetség között, melyben
Oggné Gál Mária vállalja a Felnőtt Válogatott egész éves finanszírozását.

Felelős: Főtitkár
Határidő: 2023.12.12.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 5 fő
Igen: 5 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

9. napirendi pont:
A Szövetség a szűkös határidő miatt ugyan leadta a Baseball Nemzetközi Tornákra a jelentkezéseket, de
kéri az Elnökség hozzájárulását is. A Szövetség a 2024. évre 3db. Nemzetközi Kvalifikációs Európa
Bajnokságra jelentkezett, Felnőtt, U23 és U12.

9./2023.12.12. számú elnökségi határozat:
Az Elnökség egyhangúan elfogadta, hogy 2024.-ben 3db. Nemzetközi Baseball Kvalifikációs Európa
Bajnokságra jelentkezett a Szövetség: Felnőtt Kvalifikációs, U23 Kvalifikációs, U12 Kvalifikációs
Baseball Nemzetközi Európa Bajnokságra.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.12.12.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 5 fő
Igen: 5 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános
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10. napirendi pont:
Egyéb:

- Írásos szavazásban az Elnökség megszavazta, hogy a MOBSSz kifizeti Németh Gábor nemzetközi
bíró továbbképzését.
- Makai Bence részt vett a MOB közgyűlésen, erről írásos beszámolót is készített az Elnökségi
Tagoknak.

- Következő Elnökségi Ülés időpontja: 2024. Január 16. 19:00 (Google-Meet)

Az elnökségi ülés befejeződött 20:55-kor.

Morua Roberto Horváth Dóra
Levezető elnök Jegyzőkönyvvezető

Haragos Árpád Piros Szabolcs
Hitelesítő Hitelesítő
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